



EQUESTRIAN CANADA ÉQUESTRE

For immediate release
[Le texte français suit le texte anglais]

THUNDERBIRD SHOW PARK NAMED HOST SITE FOR 2019–2021 LONGINES FEI JUMPING NATIONS CUP™ CANADA

Ottawa, ON, December 21, 2018 – The Longines FEI Jumping Nations Cup™ Canada has been officially awarded to Thunderbird Show Park (tbird) in Langley, BC for a three-year term beginning in 2019.

tbird held its first Nations Cup in 2016, and by 2018 was hosting CSIO 5* level competition. Widely considered one of the top venues in North America, the prestigious facility will continue to act as the site of the Canadian qualifier for the Longines FEI Jumping Nations Cup™ for the next three years. In addition to the Senior Nations Cup, tbird will also host Young Rider, Junior, and Children's Nations Cups. The 2019 edition will take place during the CSIO 5* Odlum Brown BC Open, set for May 28 to June 2.

“We are thrilled that the FEI has announced Thunderbird as the host site for Nations Cup competition in Canada moving forward,” said Jon Garner, Equestrian Canada Director of Sport. “Having hosted high performance competition for nearly 50 years, Thunderbird is well qualified to execute the Canadian leg of 2019–2021 Nations Cup competitions, facilitating top-quality sport for competitors and spectators alike.”

The Longines FEI Jumping Nations Cup™ Canada will be the last and deciding stop within the North American, Central American and Caribbean League, determining which two nations will earn a berth for the coveted annual championship. The series will culminate in 2019 at the Longines FEI Jumping Nations Cup™ Final. The date and location of the Final will be determined and announced by the FEI in the near future.

“Next to the Olympics, the Nations Cup is the crown jewel of equestrian sport. It's an honour and a thrill to host the final leg of the Longines FEI Jumping Nations Cup™ North American, Central America & Caribbean League,” said Jane Tidball, President of Thunderbird Show Park.

“When my parents, George and Dianne Tidball, founded tbird 45 years ago, they envisioned a boutique horse show with exceptional service, top sport and an ongoing commitment to excellence. They always wanted our exhibitors and spectators to wonder what would be new at Thunderbird next year and it's a legacy we're proud to continue. With the Nations Cup returning for another three years, you can expect each BC Open tournament to be bigger and better than the last—my parents wouldn't have had it any other way.”

To learn more about the Longines FEI Jumping Nations Cup™ Series, [click here](#). Further information on Thunderbird Show Park can be found at www.tbird.ca.

- 30 -



PHOTO – The FEI has officially awarded Thunderbird Show Park in Langley, BC with the Longines FEI Jumping Nations Cup™ Canada for a three-year term beginning in 2019. Historically, Canada has had great success in nations cup competition on home soil at Thunderbird. Tiffany Foster and Victor (pictured) led Canada to second place in 2018.

PHOTO CREDIT - Cara Grimshaw

Pour diffusion immédiate

LE THUNDERBIRD SHOW PARK TIENDRA LES ÉPREUVES DE COUPE DES NATIONS DE SAUT D'OBSTACLES LONGINES FEI CANADA DE 2019 À 2021

Ottawa, Ontario, le 21 décembre 2018 – La tenue des épreuves de Coupe des nations de saut d'obstacles Longines FEI Canada a été officiellement attribuée au Thunderbird Show Park de

Langley, C.-B., pour un terme de trois ans, à compter de 2019.

Thunderbird a accueilli sa première épreuve de Coupe des nations en 2016 et dès 2018 le site organisait des concours CSIO 5*. Largement considéré comme l'un des lieux de compétition les plus prestigieux d'Amérique du Nord, Thunderbird continuera de présenter les qualifications canadiennes pour la Coupe des nations de saut d'obstacles Longines FEI et ce, durant les trois années qui viennent. Outre le niveau Sénior, les niveaux Jeune cavalier, Junior et Enfant y seront offerts. L'édition de 2019 aura lieu durant le concours CSIO 5* Odlum Brown BC Open, du 28 mai au 2 juin.

« Nous sommes enchantés que la FEI ait choisi Thunderbird en tant que futur site de présentation des épreuves de Coupe des nations au Canada », a déclaré le directeur du sport de Canada Équestre Jon Garner. « Le Thunderbird Show Park, où se déroulent des épreuves de haute performance depuis près de 50 ans, est grandement qualifié pour offrir du sport de niveau supérieur aux concurrents et spectateurs durant toute la durée du volet canadien des épreuves de Coupe des nations. »

Les épreuves de Coupe des nations de saut d'obstacles Longines FEI Canada représentent l'étape décisive pour la Ligue d'Amérique du Nord, d'Amérique centrale et des Caraïbes car elle vise à départager les deux nations qui accéderont au très convoité championnat annuel. Le circuit prendra fin lors de la finale de 2019 dont la date et le lieu seront bientôt communiqués par la FEI.

« La Coupe des nations est un joyau du sport équestre, tout comme les Jeux olympiques. C'est un honneur et un pur bonheur d'accueillir le volet final des épreuves de Coupe des nations de saut d'obstacles Longines FEI de la Ligue d'Amérique du Nord, d'Amérique centrale et des Caraïbes », a déclaré la présidente du Thunderbird Show Park, Jane Tidball.

« Lorsque mes parents, George et Dianne Tidball, ont fondé Thunderbird il y a 45 ans, ils envisageaient de créer un site de concours de modèle boutique doté d'un service exceptionnel et d'une culture de l'excellence dans le sport de haut niveau. Ils souhaitaient qu'à chaque année les participants et les spectateurs aient hâte de voir ce qu'il y avait de nouveau à Thunderbird et c'est un héritage que nous sommes fiers de perpétuer. Avec les épreuves de Coupe des nations qui reviendront durant trois ans, on peut s'attendre à ce que les tournois BC Open prennent de l'ampleur chaque année. Mes parents se seraient certainement engagés en ce sens. »

Veuillez [cliquer ici](#) pour en apprendre davantage sur le circuit des épreuves de Coupe des nations de saut d'obstacles Longines FEI. Pour de plus amples informations sur le Thunderbird Show Park, veuillez consulter le www.tbird.ca.



PHOTO : La tenue des épreuves de Coupe des nations de saut d'obstacles Longines FEI Canada a été officiellement attribuée au Thunderbird Show Park de Langley, C.-B., pour un terme de trois ans, à compter de 2019. Le Canada a toujours obtenu beaucoup de succès aux épreuves de Coupe des nations du Thunderbird Show Park. En 2018, la performance de Tiffany Foster et Victor (sur la photo) a contribué à placer le Canada au deuxième rang.

SOURCE : Cara Grimshaw

EC Media Contact / Personne-ressource de CE pour les médias : Jessie Christie
jchristie@equestrian.ca

	HENRY EQUESTRIAN INSURANCE BROKERS LTD.	OFFICIAL INSURANCE PROVIDER OF EC Get Travel Insurance Built for Equestrians	ASSUREUR OFFICIEL DE CE Procurez-vous une assurance voyage sur mesure
---	---	---	---

[LEARN MORE](#)

[EN SAVOIR PLUS](#)

